

职业健康安全管理体系 认证证书

注册号：016ZB18S21403R0M

统一社会信用代码：91310000MA1HMIX49A

兹证明

颀保申光洗涤科技（上海）有限公司

职业健康安全管理体系符合

GB/T28001-2011 idt OHSAS 18001:2007标准，适用于

洗衣龙、全自动工业洗衣机、倾斜式洗衣机、隔离式洗衣机、工业干衣机、滚筒式熨平机、槽式熨平机、折叠机、堆码机、燃气干衣机、燃气熨平机工业用洗涤设备的设计、制造和销售（不含分支机构）

注册地址：上海市奉贤区奉城镇神州路1388号

经营地址：上海市奉贤区奉城镇神州路1388号1幢、2幢

初次发证日期：2018年11月07日

证书有效期至：2021年03月11日

新世纪检验认证股份有限公司

总裁：

尚志强



BCC地址：北京市西城区国英园1号楼11层1101室

本证书在国家规定的各行政许可、资质许可有效期内使用有效
获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格，此证书方继续有效。

证书有效性可通过网站：www.bcc.com.cn查询，也可二维码查询

本证书信息可在国家认监委网站www.cnca.gov.cn查询

应在2021年3月11日之前完成依据ISO45001:2018的转换工作



中国认可
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C016-M



CERTIFICATE OF OCCUPATIONAL HEALTH AND SAFETY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATION

Certificate No.016ZB18S21403R0M
Unified social credit code:91310000MA1HMJX49A

This is to Certify that the Occupational Health and Safety Management System of

**GIRBAU SHENGUANG LAUNDRY TECHNOLOGY (SHANGHAI)
CO. LTD.**

is in conformity with
GB/T28001-2011 idt OHSAS 18001:2007 Standard, applies to

DESIGN, MANUFACTURE AND SALE OF INDUSTRIAL WASHING EQUIPMENT FOR LAUNDRY
MACHINES, AUTOMATIC INDUSTRIAL WASHING MACHINES, TILTING WASHERS, ISOLATION
WASHERS, INDUSTRIAL DRYERS, ROTARY IRONING MACHINES, TROUGH IRONING
MACHINES, FOLDING MACHINES, STACKING MACHINES, GAS DRYERS AND GAS IRONING
MACHINES (EXCLUDING BRANCHES)

REGISTERED ADDRESS:NO.1388 SHENZHOU ROAD, FENGCHENG, FENGXIAN, SHANGHAI,
CHINA
OPERATION ADDRESS:BUILDING 1, BUILDING 2 NO.1388 SHENZHOU ROAD, FENGCHENG,
FENGXIAN, SHANGHAI, CHINA

Date of Initial Issuance: Nov. 07, 2018

BCC Inc.

Date of Expiration: Mar. 11, 2021

President:

尚志强



BCC Address: Room 1101, Floor 11, Building 1, Guoyingyuan, Xicheng District, Beijing, P.R.C.
This certificate is valid within state - specified validities of administrative and qualification licensing.
The effectiveness of this certificate shall be maintained by regular surveillance audit,
the validity of the certificate can be inquired through www.bcc.com.cn or by QR code.
The information of this certificate available for inquiry on CNCA's website: www.cnca.gov.cn.
The migration to ISO45001:2018 should be completed by Mar.11th.2021



中国认可
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C016-M

